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Hlavná 17,  922 01 Veľké Orvište, tel. 033 /7746126 

 

 

Z á p i s n i c a 
 

zo 7. zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Veľkom Orvišti 
konaného dňa 25.11.2024 

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 
 

P r o g r a m : 
 

1. Otvorenie zasadnutia  
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Kontrola plnenia uznesení 
4. Skutočné plnenie rozpočtu k 30.9.2024 
5. Návrh VZN č. 5/2024 o podmienkach prideľovania nájomných bytov 
6. Návrh VZN č. 6/2024 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné  odpady na území obce Veľké Orvište 
7. Návrh rozpočtu obce na rok 2025 
8. Rozpočtové opatrenie 06/2024 
9. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na I. polrok 2025 
10. Kronika obce za rok 2023 
11. Realizované a pripravované projekty, investičný zámer na rok 2025 
12. Ţiadosti a sťaţnosti od občanov obce 
13. Pripomienky a návrhy poslancov OcZ  
14. Rôzne (Dohoda o spolupráci CVČ, kultúrne akcie, práce zamestnancov a 

aktivačných pracovníkov ...) 
15. Diskusia 
16. Uznesenia 
17. Záver 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

OcZ jednohlasne schválilo program zasadnutia 6. OcZ. 
 

Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 



 
1. Otvorenie 

 
Siedme zasadnutie obecného zastupiteľstva /OcZ/ v roku 2024 otvoril a viedol 

starosta obce. Všetci poslanci obdrţali pozvánku a materiály k jednotlivým bodom 
programu e-mailovou poštou. Skonštatoval prítomnosť všetkých deviatich poslancov, 
čím je zasadnutie OcZ uznášaniaschopné.  
 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
 

Za zapisovateľa starosta obce určil p. Adelu Jankechovú, za overovateľov 
zápisnice p. Ing. Jozefa Bartka a p. Dušana Kráľoviča. 
 
3. Kontrola plnenia uznesení  
 

Starosta obce skonštatoval, ţe uznesenia zo 6. zasadnutia OcZ, ktoré sa 
konalo dňa 21.10.2024 boli splnené okrem uznesenia č. 42/2024, a to osadenie tretej  
zábrany medzi ulicami Hlavná a Tálová. Toto uznesenie ešte nebolo zrealizované, 
nakoľko sa uprednostnila príprava a odvoz archívnych materiálov do Štátneho 
archívu v Trnave, ktoré muselo byť zrealizované do 15.11.2024, kedy sa Štátny 
archív zatvára a orez stromov v časti Topoľové. 
 
4. Skutočné plnenie rozpočtu k 30.9.2024 
 

Starosta obce v tomto bode odovzdal slovo ekonómke Ing. Jane Müllerovej, 
ktorá odprezentovala plnenie rozpočtu k 30.09.2024. 

Hospodársky výsledok skončil kladne, a to vo výške 6 895,95 €. Skutočné 

plnenie beţných príjmov bolo vo výške  444 368,16 €, čo predstavovalo 80,15 % 

plnenie rozpočtu. Skutočné plnenie kapitálových príjmov dosiahlo výšku 8 094,00 €. 

Celková skutočnosť rozpočtových príjmov dosiahla hodnotu  562 745,61 €, čo 

predstavovalo 79,61 % plnenie. 

Skutočné plnenie beţných výdavkov bolo vo výške 403 264,95 €, čo 

predstavovalo 73,14 % plnenie rozpočtu výdavkov. Skutočnosť v kapitálových 

výdavkoch dosiahla výšku 140 835,73 €. Celková skutočnosť rozpočtovaných 

výdavkov dosiahla hodnotu 555 849,72 € čo predstavovalo 78,63 % plnenie 

rozpočtu výdavkov. 

Podrobné plnenie rozpočtu k 30.09.2023 tvorí prílohu zápisnice. 

 

OcZ zobralo na vedomie a súhlasí so skutočným čerpaním rozpočtu 
k 30.09.2024. 
 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

  
5. Návrh VZN č. 5/2024 o podmienkach prideľovania nájomných bytov 
 

Starosta obce predniesol návrh nového VZN č. 5/2024 o podmienkach 
prideľovania nájomných bytov, ktoré bolo spracované na základe kontroly 
z Okresného úradu Trnava, odbor bytovej politiky, a ktoré je v súlade so zákonom. 
Poverení zamestnanci odboru bytovej politiky vykonali dňa 06.11.2024 kontrolu 
zameranú na  dodrţiavanie vybraných zmluvných podmienok vyplývajúcich zo 



zmluvy. Návrh VZN č. 5/2024, spracovaný podľa poţiadaviek, bol zverejnený na 
úradnej tabuli a na webovom sídle obce dňa 08.11.2024. V lehote na predloţenie 
pripomienok k návrhu VZN neboli doručené ţiadne pripomienky. 

V diskusii nemali poslanci ţiadne pripomienky. 
 
OcZ schválilo VZN č. 5/2024 o podmienkach prideľovania nájomných 

bytov. 
 

Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
6. Návrh VZN č. 6/2024 o miestnych daniach a miestnom poplatku za 
komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Veľké Orvište 
a miestnom poplatku za rozvoj na území obce Veľké Orvište 
 

Starosta obce predniesol návrh VZN č. 6/2024 o miestnych daniach 
a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území 
obce Veľké Orvište a miestnom poplatku za rozvoj na území obce Veľké Orvište. 
Starosta obce navrhol pripraviť návrh VZN č. 6/2024 so sumou vo výške 48,- 
€/osoba/kalendárny rok  za poplatok za komunálne odpady. VZN č. 6/2024 sa bude 
schvaľovať za obecnom zastupiteľstve dňa 16.12.2024, nakoľko obec stále čaká na 
rozhodnutie vlády. Poslanci NR SR rozhodli, ţe povinnosť upravovať zmesový 
komunálny odpad pre skládkovaním sa odkladá, nakoľko sa rátalo s tým, ţe  
mechanicko-biologická úprava odpadov bude povinnosťou od 1.1.2025. Starosta 
informoval poslancov OcZ, ţe po dohode aj so starostami obcí Ostrov a Bašovce sa 
zhodli na sume vo výške 48,- €/osoba/kalendárny rok. Suma sa samozrejme môţe 
meniť, ktokoľvek môţe návrh VZN pripomienkovať.  

Ďalej ich informoval o výške poplatku za rozvoj, ktorý sa zvýši na 15,- € za 
kaţdý aj začatý m² podlahovej plochy nadzemnej časti stavby. Výška poplatku za 
vývoz drobného stavebného odpadu sa zvýši na sumu vo výške 0,06 €/kg. 

Starosta obce navrhol zverejniť návrh VZN č. 6/2024 o miestnych daniach 
a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území 
obce Veľké Orvište a miestnom poplatku za rozvoj na území obce Veľké Orvište dňa 
26.11.2024 v úradnej tabuli obce. 
 

OcZ schválilo zverejnenie VZN č. 6/2024  o miestnych daniach 
a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na 
území obce Veľké Orvište a o miestnom poplatku za rozvoj na území obce 
Veľké Orvište v úradnej tabuli a na webovej stránke obce. 
 

Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
7. Návrh rozpočtu obce na rok 2025  
 
 Starosta obce odovzdal v tomto bode slovo ekonómke Ing. Jane Müllerovej, 
ktorá oboznámila poslancov OcZ s návrhom rozpočtu obce na rok 2025, ktorý sa 
musel zostaviť ako vyrovnaný, čo nebolo jednoduché. 



 Informovala ich, ţe návrh rozpočtu bol pripravený so sumou vo výške           
51,- €/osoba/kalendárny rok za poplatok za komunálne odpady. Dôleţité je, na aké 
percentuálne zvýšenie poplatkov pripraviť nový rozpočet. Nakoľko ešte nie je 
schválené VZN o poplatkoch za miestne dane a komunálne odpady, návrh rozpočtu 
sa bude meniť. Daň z pozemkov a daň za psa sa v roku 2025 nebude zvyšovať.  
Taktieţ treba rátať s čakávanou mierou inflácie na úrovni 3 %. Od 1.1.2025 dôjde 
k zásadnej zmene vo financovaní materských škôl, ktoré bude realizované systémom 
normatívov, podobne ako pri základných školách. Finančné prostriedky budú 
zriaďovateľom poskytované prostredníctvom Regionálneho úradu školskej správy, 
ich presnú výšku však zatiaľ nevieme. Rozpočet sa bude podľa potreby upravovať 
rozpočtovými opatreniami. 

 
V diskusii sa poslanec Ing. Jozef Bartko informoval ohľadne narozpočtovaných 

finančných prostriedkoch na energie, ktoré sú o 57 % niţšie ako v minulom roku. 
 Ekonómka Ing. Jana Müllerová informovala poslancov OcZ, ţe úspora energií 
je aj z dôvodu výmeny LED svetiel na verejnom osvetlení v obci, rekonštrukciou 
budov v obci a z dôvodu nových zmlúv na dodávku elektrickej energie. 
 
 Ďalej sa informoval, či sú v rozpočte zahrnuté aj výdavky na kultúrne akcie. 
Ekonómka obce informovala poslancov OcZ, ţe výdavky vo výške 4 000,- € sú 
zahrnuté v Rezorte Piešťany, ktorý financuje obecné akcie. 
 Starosta obce dodal, ţe v januári pripraví návrh kultúrnych akcií na rok 2025. 
Bude sa snaţiť zachovať všetky akcie, tak ako v minulosti. 
 

V diskusii sa  poslanci zhodli, aby sa rozpočet obce na rok 2025 pripravil na 
ďalšie zasadnutie OcZ s poplatkom za komunálny odpad vo výške 48,- 
€/osoba/kalendárny rok. Schvaľovací proces sa uskutoční na decembrovom OcZ. 
Návrh rozpočtu na rok 2025 tvorí prílohu zápisnice. 

 
OcZ schválilo zverejnenie návrhu rozpočtu obce na rok 2025 so sumou 

vo výške 48,- €/osoba/kalendárny rok za komunálne odpady s podmienkou, že 

návrh rozpočtu sa bude schvaľovať na decembrovom zasadnutí OcZ. 

 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0  
 
8. Rozpočtové opatrenie č. 6/2024 
 

Starosta obce v tomto bode programu predloţil poslancom OcZ rozpočtové 

opatrenie č. 6/2024. Následne ich informoval o zmene rozpočtu obce v príjmoch aj 

výdavkoch z dôvodu úpravy rozpočtu nenormatívnych finančných prostriedkov na 

materskú školu, kompenzácie výpadku DPFO a vplyv inflácie a poskytnutej dotácie 

z MF SR na rekonštrukciu Domu smútku vo Veľkom Orvišti. 

V diskusii poslanci OcZ nemali ţiadne pripomienky. Rozpočtové opatrenie          

č. 6/2024 tvorí prílohu zápisnice. 

 
OcZ schválilo rozpočtové opatrenie č. 6/2024. 

 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 



Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0  
 
9. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na I. polrok 2025. 
 

Starosta obce v tomto bode odovzdal slovo hlavnej kontrolórke obce p. Ing. 
Emerencii Kollárovej, ktorá OcZ predloţila plán kontrolnej činnosti na I. polrok 2025. 
Plán kontrolnej činnosť bol zverejnený v úradnej tabuli Obce Veľké Orvište dňa 
8.11.2024. Kontrolná činnosť bude vykonávaná najmä v zmysle zákona č. 369/1990 
Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a príslušných právnych 
predpisov vzťahujúcich sa na príslušné predmety kontrolnej činnosti hospodárskych 
a pracovných zmlúv, kontrola nakladania majetku obce, kontrola účtovníctva, 
kontrola rozpočtovníctva podľa platnej legislatívy. Ostatná kontrolná činnosť bude 
zameraná na  kontrolu hospodárenia obce za I. polrok 2025, záverečného účtu 
a výročnej správy za rok 2024, vypracovanie stanoviska k záverečnému účtu a 
kontrolu plnenia rozpočtu za I. polrok 2025. Kontrolná činnosť hlavnej kontrolórky v I. 
polroku 2025 bude realizovaná v kontrolovanom subjekte, konkrétne na Obecnom 
úrade Veľké Orvište.  

 

OcZ schválilo plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na I. 
polrok 2025. 

 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
10. Kronika obce za rok 2023 
 

V tomto bode programu starosta obce predniesol poslancom OcZ spracovanú 
Kroniku obce Veľké Orvište za rok 2023.  

V diskusii poslanci nemali ţiadne pripomienky k spracovanej Kronike za rok 
2023. 

 
OcZ jednohlasne schválilo Kroniku obce Veľké Orvište za rok 2023. 

 

Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
11. Realizované a pripravované projekty, investičný zámer na rok 2025 
 
 Starosta obce informoval poslancov OcZ o zámeroch pre investičné náklady 
obce v roku 2025. Informoval poslancov OcZ, ţe ¼ sumy z Verejnej obchodnej 
súťaţe na predaj pozemkov v lokalite IBV Záhumnie vo výške 125 000,- € uţ bola 
vyplatená a ¼ bude splatená do konca roka 2024. Taktieţ má obec schválené 
dotácie na projekty, ktoré sa budú realizovať aţ v budúcom roku.  



Hasičská zbrojnica: obec má rozpracované projekty na vybudovanie elektrickej, 
vodovodnej a kanalizačnej prípojky, po realizácii bude nasledovať kolaudácia celej 
budovy Hasičskej zbrojnice. 
 
Rozšírenie kapacít MŠ: projekt má obec schválený, začiatok realizácie je plánovaný 
na 1-2/2025 po rokovaní s víťazom súťaţe. 
 
Rekonštrukcia polyfunkčného domu:  zámer na realizáciu projektu má obec 
schválený, nakoľko budova je veľmi stará a v zlom technickom stave. Obec dala 
vypracovať projektovú dokumentáciu, celková suma vzíde z verejného obstarávania. 
Pred samotným podaním ţiadosti o dotáciu musí byť zrealizované verejné 
obstarávanie, ktoré bude spadať medzi oprávnený prostriedok. 
 
Rekonštrukcia domu smútku: rekonštrukcia sa bude týkať najmä opravy strechy, 
rozpočet obce na rok 2025 bol navýšený o 5 000,- € na výmenu dlaţby pred Domom 
smútku a na opravu fasády. 
 
Dobudovanie chodníka k predajni CBA Táborský: v súčasnosti chodník končí pred 
spoločnosťou OPTI-MED PHARM, dobudovanie chodníka bude vedieť obec 
realizovať v druhom polroku 2025. 
 
Detské ihrisko: obec plánuje osadiť lavičky a smetné koše vo vlastnej réţii, medzi 
výdavky bude zaradené aj oplotenie detského ihriska. 
 
Rekonštrukcia Kultúrneho domu: projekt má obec schválený, momentálne sa 
nachádza v zásobníku a čakáme na pridelenie finančných prostriedkov. Nakoľko 
obec nevie predpokladať, kedy jej budú finančné prostriedky pridelené, osadenie 
kazetového stropu vo vlastnej réţii by sa zrealizovalo ešte tento rok. Na strope sú 
vidieť betónové preklady, ktoré by sa osadením kazetového stropu zakryli. Kultúrny 
dom tak bude môcť obec vyuţívať na kultúrne akcie. Zakúpenie kazetového stropu, 
podľa prieskumu trhu, bude pribliţne v sume vo výške 6 000,- €.  
 
Pozemkové úpravy: v rozpočte na rok 2025 má obec vyčlenené finančné prostriedky 
vo výške 44 500,- € na vypracovanie podkladov, mapovanie a nové usporiadanie 
územia v obvode. 
 

Následne informoval poslancov aj o predikcii investičných nákladov obce v roku 
2026. 

- Rekonštrukcia rozhlasu (vonkajšia sieť), zosilovač máme svoj vlastný 
- Rekonštrukcia polyfunkčného domu 
- Rekonštrukcia chodníka na Hlavnej ulici – jedná sa o posledný nedokončený 

úsek medzi ulicami Tálová a Juţná 
- Začiatok rekonštrukcie miestnych komunikácií 
- Športová infraštruktúra – v prípade získania dotácie 

 
OcZ schválilo zámer pre investičné náklady obce v roku 2025, nákup 

a montáž kazetového stropu v Kultúrnom dome do konca roku 2024. 
 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 

 



12. Žiadosti a sťažnosti od občanov obce 
 
 Starosta obce informoval poslancov OcZ o podnete od p. Dany Ţlnayovej, 
ktorá poţiadala o riešenie parkovania v časti Topoľové I. Rodina p. Ţlnayovej a p. 
Vavrinca rieši dlhodobo spory ohľadne parkovania vozidiel v obytnej zóne. Na 
základe podaného oznámenia od p. Jozefa Vavrinca, vykonala policajná hliadka 
kontrolu parkovania motorových vozidiel a udelila pokuty. Pani Ţlnayová a aj p. 
Vavrinec boli upozornení ohľadne parkovania v obytnej zóne. Komunikácia, kde 
parkujú svoje vozidlá bola skolaudovaná ako obytná zóna, čo znamená, ţe 
parkovanie je moţné len na ich vlastných pozemkoch alebo mimo obytnej zóny, aby 
neporušili zákon. Starosta sa bol informovať aj na Dopravnom inšpektoráte, kde mu 
potvrdili, ţe obytné a pešie zóny majú spoločný zákaz státia motorových vozidiel. 
Taktieţ zmena  dopravného značenia nie je moţná, nakoľko by sa musela rozšíriť 
celá komunikácia, dobudovať chodníky a vysporiadať pozemky pod nimi. V obytnej 
zóne sa môţu motorové vozidlá zastaviť z dôvodu nakládky alebo vykládky tovaru, 
alebo osôb, ale nemôţu tam parkovať. 
  
 V diskusii poslanec Ing. Jozef Bartko informoval OcZ, ţe komunikoval 
s dcérou p. Dany Ţlnayovej. Informoval ich, ţe parkovacie miesta na svojom 
pozemku majú, ako nakoľko sa jedná o firemné vozidlo (štvrté vozidlo), uţ nemajú 
priestor, a preto parkuje pred ich rodinným domom. Pán Jozef Vavrinec si pravidelne 
fotí kaţdé vozidlo pre ich domom, aj návštevy. V snahe predísť zaťaţovaniu obce 
týmto problémom, navrhol odstúpiť podnet na Komisiu verejného poriadku. Taktieţ 
navrhol osloviť majiteľa susedného pozemku p. Mária Maca, či by súhlasil 
s parkovaním áut na jeho pozemku. 
 
  Starosta obce informoval poslancov OcZ, ţe obaja menovaní uţ boli 
prejednávaný na Komisii verejného poriadku, avšak bez dohody. Taktieţ ich 
informoval, ţe p. Mário Maco nesúhlasí s vyuţitím jeho pozemku na parkovanie 
vozidiel. Taktieţ komunikoval aj s p. Milanom Sameliakom, ktorý vlastní pozemok 
vedľa domu rodiny Ţlnayovej, ten tieţ nesúhlasil s vyuţitím jeho pozemku na 
parkovanie vozidiel. 
 Starosta obce zaslal p. Dane Ţlnayovej odpoveď s objasnením parkovania 
v obytnej zóne, s ktorou poslanci OcZ súhlasili.  Parkovanie v časti Topoľové I. sa 
meniť nebude, nakoľko obec nemá dostatok finančných prostriedkov. 
 

13. Pripomienky a návrhy poslancov OcZ 
 
 Poslanec Dušan Kráľovič sa informoval ohľadne zníţenia povolenej rýchlosti 
na Hlavnej ulici pri miestnom kostole a časti Topoľové II., kde je výjazd z ulice veľmi 
nebezpečný. 
 Starosta obce informoval poslancov OcZ, ţe túto pripomienku rieši uţ pribliţne 
10 rokov. Komunikácia je v správe Trnavského samosprávneho kraja, ktorý nemá 
dostatok finančných prostriedkov na riešenie problému. Z dôvodu bezpečnosti sa 
osadili v obci aspoň dva merače rýchlosti pri vstupoch do obce. Je však smutné, ţe 
dochádza k častému prekračovaniu povolenej rýchlosti. Toto má za následok 
ohrozovanie chodcov a cyklistov. 
 
 Ďalej sa informoval na vykopanú jamu pred meračom rýchlosti na Hlavnej ulici 
smerom z obce Ostrov, ktorá je  prekrytá len drevenou doskou. 
 Starosta obce informoval poslancov OcZ, ţe na tomto mieste sa nachádza 
trativod, ale túto skutočnosť preverí. 
 
 
 
 
 



14. Rôzne 
 
 V tomto bode starosta obce predniesol Dohodu o spolupráci s Mestom 
Piešťany na úhradu finančných prostriedkov za poskytovanie záujmového 
vzdelávania ţiakov s trvalým pobytom v obci Veľké Orvište v centre voľného času na 
území mesta Piešťany od 1.9.2024 – 30.6.2025. Poţadovaná suma je vo výške 8,- € 
na ţiaka, čo predstavuje čiastku vo výške 176,- €  na mesiac. Táto suma by bola aj 
zásahom do rozpočtu obce. Starosta obce informoval poslancov OcZ, ţe ani 
v minulosti neboli finančné prostriedky na zabezpečenie záujmového vzdelávania 
ţiakov Mestu Piešťany poskytnuté. 
  

OcZ neschválilo Dohodu o spolupráci s Mestom Piešťany za účelom 
poskytovania záujmového vzdelávania žiakov s trvalým pobytom v obci Veľké 
Orvište v centre voľného času zriadenom na území mesta Piešťany. 
 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): 0 
 

Hlasovali proti (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
 Starosta obce informoval poslancov OcZ kultúrnych akciách. Vzhľadom 
k tomu, ţe dňa 5.12.2024 bude výpadok dodávky elektrickej energie v obci,  Mikuláš 
sa v ten deň konať nemôţe. Akcia sa môţe presunúť na 6.12.2024, obec zabezpečí 
balíčky pre deti do materskej školy, prípadne je moţnosť usporiadať akciu aj 
v kultúrnom dome. 
 
 V diskusii poslanec Jozef Valo navrhol spraviť Mikuláša len pre deti 
v materskej škole. 
 Poslanec Jaroslav Vavrinec sa informoval, či má materská škola záujem robiť 
Mikuláša v kultúrnom dome. 
 Do diskusie sa zapojil aj poslanec Ing. Jozef Bartko, ktorý informoval OcZ, ţe 
dňa 6.12.2024 idú deti z materskej školy na predstavenie do obce Ostrov. Dňa 
7.12.2024 plánuje materská škola, rada rodičov pi MŠ v spolupráci s rodičmi detí 
organizovať vianočné trhy na námestí obce pre celú obec. Vianočné trhy sa budú 
konať od 16:00 – 20:00  a bude prítomný aj Mikuláš, ktorý bude mať pre deti 
pripravené ovocie a sladkosti. Pri tejto príleţitosti poţiadal starostu obce, či by obec 
prispela na nákup ovocia a sladkostí pre deti. Taktieţ poţiadať Ing. Mariána Šišku 
o zabezpečenie rozloţenia stanov na námestí. 
 Poslanec Pavol Táborský informoval OcZ, ţe jeho spoločnosť prispeje sumou 
200,- € na nákup ovocia a sladkostí pre deti. 
 Poslankyňa PhDr. Sylvia Paulovičová sa informovala, či sa akcia v prípade 
zlého počasia bude konať v kultúrnom dome. 
 Ing. Jozef Bartko informoval poslancov OcZ, ţe plánujú rozloţiť pivné sety na 
terasu pred pohostinstvom. Poţiadal starostu obce, aby kontaktoval majiteľa 
nehnuteľnosti, či bude súhlasiť s vyuţitím jeho nehnuteľnosti. Starostu obce poţiadal 
o poskytnutie priestorov kuchyne a sociálnych zariadení na obecnom úrade. 
 Starosta obce navrhol spraviť Mikuláša pre deti v materskej škole dňa 
6.12.2024, keď sa vrátia z divadla. Balíčky pre deti zabezpečí obec. 
 
 Následne starosta obce informoval poslancov o obecnej zabíjačke, ktorá sa 
bude konať v sobotu 14.12.2024 na námestí obce. Poţiadal poslancov OcZ o pomoc 
s prípravou, ktorá začne od stredy 11.12.2024. Výťaţok z obecnej zabíjačky bude 
pouţitý na zakúpenie elektrospotrebičov do kuchyne v kultúrnom dome na 
zabezpečenie obecných akcií. 



 
 Ďalej starosta obce informoval poslancov OcZ o prácach zamestnancov 
a aktivačných pracovníkov. Vzhľadom k tomu, ţe obec má od 1.11.2024 nového 
zamestnanca, vedia pracovníci obecného úradu vykonať oveľa viac práce. 
Zabezpečili skartáciu dokumentov, vypratali a vyčistili kuchyňu v kultúrnom dome, 
vykonali orez stromov a kríkov, opravili dlaţbu pred vchodom do Klubu seniorov. 
Pracujú na oreze vŕby v časti Topoľové II. a budú pokračovať s orezom stromom aţ 
po Hlavnú cestu. Naplánovaná je aj príprava pódia v kultúrnom dome. 
 
 Poslanec Ing. Marián Šiška informoval OcZ, ţe dňa 26.11.2024 sa bude konať 
na obecnom úrade kontrola na zakúpený tovar pre hasičskú jednotku. 
  
15. Diskusia 
 
 V tomto bode programu si zobral ako prvý slovo starosta obce, ktorý 
informoval poslancov o štatistike obyvateľov v našej obci za roky 2020 – 2023. Za 
posledné roky sa v obci rodí menej detí ako ich zomiera. Obec je prestarnutá, počet 
obyvateľov stále klesá, zniţujú sa podielové dane, ktoré sú pre obec dôleţitým 
zdrojom príjmov. Kým na konci roka 2020 mala obec 1064 obyvateľov, k 31.12.2023 
ich bolo len 1025.  
 Informoval OcZ o pripravenom článku do Orvištských novín o trvalom pobyte. 
V obci býva pribliţne 100 ľudí, ktorí nemajú nahlásený trvalý pobyt v našej obci. Na 
porovnanie starosta obce uviedol, ţe obec Krakovany má 1 440 obyvateľov, Obec 
Ostrov má pribliţne 1 221 obyvateľov (čo je pribliţne  o 200 obyvateľov viac ako 
naša obec) a podielové dane majú vyššie o 100 000,- €.  

Starosta obce zdôraznil aj veľmi dobré rozhodnutie OcZ v oblasti ďalšieho 

rozvoja obce. Nový územný plán a pozemkové úpravy zabezpečia, aby obec zostala 

rozvojová. Obec získa nové stavebné obvody, ktoré zabezpečia nárast občanov. 

 
 Na záver informoval poslancov OcZ, ţe dňa 28.11.2024 o 9:30 h bude na 
obecnom úrade prebiehať rokovanie prípravného výboru k jednoduchým 
pozemkových úpravám v katastrálnom území Veľké Orvište, lokalita Záhumnie. 
Rokovať sa bude o návrhu stanov a procesnom postupe jednoduchých pozemkových 
úprav. 
 
16. Uznesenia 
 

V závere zasadnutia boli prečítané uznesenia, ktoré tvoria prílohu zápisnice.  

 
17. Záver 
 

Zasadnutie OcZ ukončil starosta obce poďakovaním poslancom OcZ za ich 

účasť na 7. OcZ, pomoc pri akciách a teší sa na ďalšiu spoluprácu. 

 
 
 

Zapísala:        Adela Jankechová       
Overovatelia zápisnice:     Ing. Jozef Bartko 

    Dušan Kráľovič 

 

 

 

 

 

                                                              PhDr. Pavol Paulovič, starosta obce 


